上週日聚会: Last Sunday Service

| 崇拜 | 主日学 | 祷告会 | 儿童主 | 奉献 | |
|-----|-----|-----|-----|------|----------|
| 41人 | 17人 | 2人 | | 上週奉献 | \$915 |
| | | | | 年度奉献 | \$23,070 |
| | | | | 年度消费 | \$23,966 |
| | | | | 年度预算 | \$61,565 |

二零一九年八月主日事奉安排: This Month Service Assignment

| | 講員 | 主席 | 領詩 | 司琴 | 招待 |
|-------------------|---------------|-----|-----|-----|-----|
| 08/04 | Pastor Murray | 李傳富 | 吳曉媛 | 党心笛 | 董志萍 |
| 08/11 | 高理權長老 | 曹德超 | 田秋菊 | 徐铭均 | 李少春 |
| 08/18 | Pastor Murray | 姚志強 | 段政 | 徐铭均 | 王玲 |
| 08/25 | 高劉維传道 | 秦国衛 | 曹德超 | | 侯竹筠 |
| U 文叨诗、Mas Daultan | | | | | |

儿童照顧:Mrs. Parker

本週金句(Weekly Golden Verses)

你要囑咐那些今世富足的人 、不要自高 、也不要倚靠無定的錢 財. 只要倚靠那厚賜百物給我們享受的 神 。

Give orders to those who have money and goods in this life, not to be lifted up in their minds, or to put their hope in the uncertain chances of wealth, but in God who gives us in full measure all things for our use

提摩太前書 (1 Timothy 6:17)

報告事项

- 1. 请有禱告,探訪和其他需要的弟兄姊妹與长老或执事联系
- 2. 请继续为身體软弱的,工作学习有困难的兄弟姊妹禱告。
- 3. 请全教会兄弟姊妹为聘牧的事宜祷告。

三城華人教會



三城華人教會 (CCGT)

300 North Roan St. Johnson City, TN 37601

http://www.ccgtc.org

三城華人教會

二零一九年八月四日主日崇拜 11:00 AM - 12:00 PM

講員:Pastor Murray司琴:徐铭均弟兄主席:李傳富弟兄招待:董志萍姊妹領詩:田秋菊姊妹儿童照顧:Mrs. Parker

聖餐典禮: 李傳富弟兄, 秦国衛弟兄

| 序樂 宣召 頌讚 | Prelude Call to Worshi Praise | p 诗篇 Psalm 63:1-4 奇異的愛 (178) And Can It Be That I Should Ga | 司琴 主席 会众 ain |
|----------------|-------------------------------------|---|-----------------------|
| 禱告 | Prayer | 7 tha Gair it Bo That I Ghodia Ge | 主席 |
| 詩歌 | Singspiration | 我知誰掌管明天 (282) I Know Who Holds Tomorrow | 会众 |
| 献詩 | Choir | | 诗班 |
| | 禮 Holy Comm | union Ceremony | Pastor |
| 讀經 | Scriptures | 路加福音 (Luke 12:13-21) | 主席 |
| 證道 | Message | 谁是愚顽人 Who Is A Fool? | Pastor |
| 詩歌 | Singspiration | 獻己於主 (458) | 会众 |
| 本といか | Walaama | Take My Life, and Let It Be | ᅩᇡ |
| 歡迎 | Welcome | | 主席 |
| 報告 | Announcemen | | 主席 |
| 三一頌 | | 讚美真神萬福源頭 天下萬有讚祂不休 | |
| | | 1 L PP 1 4 1 1 2 2 2 1 1 2 2 2 | |
| | - | 天上眾軍和聲響應 讚美聖父聖子聖靈 | |
| | | 大工本単和耷響應 | |
| 祝禱 默禱 | Benediction Silent Prayer | | Pastor |

路加福音 Luke 12:13-21

- 12:13 群眾中有一個人對耶穌說: "老師,請吩咐我的兄弟和我分家業。"
- 12:14 耶穌說: "你這個人, 誰立我作你們的審判官和分家業的人呢?"
- 12:15 於是他對眾人說: "你們要謹慎,遠離一切貪心,因為人的生命並不在於家道豐富。"
- 12:16 就對他們講了一個比喻,說: "有一個富翁的田地豐收。
- 12:17 他自己心裡說: '怎麼辦呢? 因為我沒有足夠的地方收藏出產了!'
- 12:18 又說: '我要這樣辦:我要拆掉這些倉房,建造更大的,好在那裡收藏我的一切糧食和貨物。
- 12:19 然後,我要對我的靈魂說:靈魂啊,你擁有許多好東西,足夠多年享用,只管安安逸逸地吃喝快樂吧!'
- 12:21 神卻對他說: '無知的人哪,今天晚上,你的靈魂必被取去,你所預備的要歸給誰呢?'
- 12:21 凡為自己積財,在 神面前卻不富足的,也是這樣。"
- 12:13 And one of the people said to him, Master, give an order to my brother to make division of the heritage with me.
- 12:14 But he said, Man, who made me a judge or a maker of decisions for you?
- 12:15 And he said to them, Take care to keep yourselves free from the desire for property; for a man's life is not made up of the number of things which he has.
- 12:16 And he said to them, in a story, The land of a certain man of great wealth was very fertile:
- 12:17 And he said to himself, What is to be done? for I have no place in which to put all my fruit.
- 12:18 And he said, This I will do: I will take down my store-houses and make greater ones, and there I will put all my grain and my goods.
- 12:19 And I will say to my soul, Soul, you have a great amount of goods in store, enough for a number of years; be at rest, take food and wine and be happy.
- 12:20 But God said to him, You foolish one, tonight I will take your soul from you, and who then will be the owner of all the things which you have got together?
- 12:21 So that is what comes to the man who gets wealth for himself, and has not wealth in the eyes of God.